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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésröl szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014 . (II . 24 .) OOY határozat 124 . § (I) bekezdésére, kérdést kívánom benyújtani
a Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014 . (VI . 6.) Korm. rendelet 48 .§
13.pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot
vezető miniszterhez,

A MEDDŐSÉG a NER (a Nemzeti Együttműködés Rendszere)

mostoha gyereke, avagy miért nem akarja a Kormány, hogy a meddőpároknak is gyermeke

születhessen ?

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A legutóbbi 2016.február 13-án, meddőséggel kapcsolatos kérdésemre Rétvári Bence
államtitkár úr az alábbi választ adta :

„ Az Ön által feltett „Hol tart a lombikbébiprogrammal kapcsolatos ágazatközi
egyeztetés?
Meddig kell még arra várni arra, hogy minél több gyermek szílethessen?” cím ű írásbel i
kérdésre Balog Zoltán miniszter úr megbízásából az alábbi választ adom .
Képviselő Asszony érdeklődésére e témában már több korábbi válaszomban tájékoztatta m
arról, hogy kidolgozás alatt áll az a koncepció, amelynek célja, hogy minél több medd ő
házaspár számára szükség szerint és lehetőleg több ízben történő igénybevétel lehetőségével
biztosítsuk azt, hogy IVF beavatkozások által is minél több gyermek születhesse n
Magyarországon ,
Az Emberi Er őforrások Minisztériumában miniszteri értekezlet részletesen tárgyalta a
lombikbébi tevékenység támogatásának kibővítésérő l, valamint ezzel összefüggésben a művi
megtermékenyítés állami fenntartású intézményrendszerének megerősítésérő l szóló



koncepcionális javaslatot . Az értekezlet további egyeztetést rendelt el . Az egyeztetése k
lezárultáig kérem Tisztelt Képvisel ő Asszony további szíves türelmét és megértését .

Miközben évről évre sokkal kevesebb gyerek szülétik, mint ahányan meghalna k
Magyarországon, egyre nagyobb problémát jelent a meddőség, addig a kormányzat a témában
feltett kérdésemre folyamatosan csak a „türelmemet” kéri, és egyeztetésekre hivatkozik .

2015 , július 9-én Lázár János kancelláriaminiszter közölte : a kabinet már döntött arról , hog y
2 milliárd forint pluszt szán a lombíkprcagramra, hogy a jelenlegi évi 6200 beültetési számo t
emelni tudják és minél több párnak lehessen gyermeke a program keretében .
Miniszter Úr azt is elmondta, hogy „lombor államtitkár úr tett a kormánynak egy jelentést ,
hogy 2 milliárd forintos többlettámogatással hogyan lehetne ezt a korlátot föloldani é s
milyen eredményeket lehetne elérni . a kormány ezt jóváhagyta. Zombor államtitkáron
múlik, és az ó' hivatalán, hogy mikor lép ez egy kisvetkez ő fázisba. Államtitkár úr egy
konkrét előterjesztést is készített, hogy melyik állami intézményben fog megvalósulni ez a
kapacitásbővítés és ezeknek a korlátoknak a lebontása”,

A vágyott gyermekek megszületésének egyik legfontosabb eszköze lehetne, a meddőség
maximális kormányzati támogatása .

Mindezek miatt kérdezzem Miniszter Úr :

Mi lett a beígért 2 milliárd forinttal?
Hány évnek kell még eltelnie, hogy felismerjék a probléma fontosságát, é s
cselekedjenek is?

- Mi lett a Zombor Gábor által elkészített előterjesztés sorsa ?

- Van-e felelőse a kormányon belül a programnak, ki felel a megígér t
programfolytatásáért, amit a kormány jóváhagyott ?

- Mi lett az ön által említett el őterjesztés sorsa ?
Miért nem akarja a Kormány, hagy a meddőpároknak is gyermeke születhessen ?

Várom megtisztelö válaszát ?

Budapest, 2016 . augusztus 1 .
Banán Borbély Ildikt
orszá g űlési képviselő
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